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يا من يعطي          ، شَرٍوآمن سخَطَه عنْد كُلِّ     يا من أَرجوه لكُلِّ خَيرٍ،     بِسمِ ٱللَّه ٱلرحمٰنِ ٱلرحيم1111ِ))))        
تَحنُّناً منْه        يا من يعطي من لَم يسأَلْه ومن لَم يعرِفْه    يا من يعطَي من سأَلَه         الْكَثير بِالْقَليلِ،

واصْرِف عنّي بِمسألَتي             وجميعِ خَيرِ الآخرة،    جميعِ خَيرِ الدنْيا،     إياك بِمسأَلتي يأَعطنِ            ، ورحمةً
 .        فَضْلك يا كَرِيموزِدنِي من             فَإنَّه غَير منْقُوصٍ ما أَعطَيتَ،            إياك جميع شَر الدنْيا وشَر الآخرة

 .ارِيا ذَاَ الْجلالِ والإكْرامِ، يا ذَاَ النَّعماءِ والْجود، يا ذَاَ الْمن والطَّولِ، حرم شَيبتي علَى النَّ**
O Allah, bless Muhammad and his household. O He from whom I can hope for all goodness And I am safe from His anger at every evil.O 
He who gives a lot in exchange of a little.O He who gives to one who asks Him.O He who gives to one who does not ask Him and does 
not know Him,Out of His affection and mercy.Give me, for my request is only to You alone, All the good of this world and all the good of 
the Hereafter.Keep away from me, for my request is only to You alone, All the evil of this world and the evil of the Hereafter. For indeed 
it is not diminishing what is given by You. Increase (for) me from Your bounty, O The Generous.  
O The Sublime and The Distinguished, O The Bountiful and The Magnanimous, O the Gracious and the Mighty, Save my grey hairs of the 
beard from the fire (of Hell). 

    (2(2(2(2،ينلائالس جائوح كلمي نا مي        ،ينتالصَّام يرضَم لَمعيو    ،راضح عمس نْكم أَلَةسكُلِّ مل             ابوجو
يدتقَةُ،    .عالصَّاد كيداعومو ملَةُ،            اللّهالْفَاض يكادأَيو             تُكمحرةُ،وعاسلَى     الْوع تُصَلِّي أَن أَلُكفَأَس

،دمحآلِ مو دمحم    ،ةرالآخا ونْيلدجِي لائوح يتَقْض أَنو            يرءٍ قَدلَى كُلِّ شَيع إنَّك. 
O' One Who has command over the fulfillment of the desires of those who beg. He knows what is in the hearts of those who remain 

quiet. Every question is heard by You and for it answer is provided. O' Allah Your promises are so true, Your blessings so abundant, and 

your Mercy so encompassing. So I beg You to send Your blessings on Mohammad and the Progeny of Mohammed and fulfill all my 

desires of this world and the world to come. Verily You have potence over all things.  

((((3333،لَك رِينالشَّاك رصَب أَلُكإنّي أَس ماللّه      ،نْكم ينفلَ الْخَائمعو لَك ينابِدالْع ينقيو    ....     يلأَنْتَ الْع ماللّه
 ،يمظالْع  ،يرالْفَق سائالْب كدبأَنَا عو  ،يدمالْح يلُ أَنْتَ الْغَنِيالذَّل دبأَنَا الْعو....     هآلو دمحلَى مصَلِّ ع ماللّه

اللّهم صَلِّ     ....يا قَوِي يا عزِيزُ      تك علَى ضَعفي،وبِقُو وبِحلْمك علَى جهلي،  وامنُن بِغنَاك علَى فَقْرِي، 
 ،ينيضراءِ الْميصالأو هآلو دمحلَى مع ةرالآخا ونْيرِ الدأَم ننِي مما أَهنِي ماكْفو     ينماحالر محا أَري.... 

O` Allah! I ask from You forbearance of the grateful and (practice of) actions of the fearful of You and Conviction of the devotees to 
Your worship. O` Allah! Lofty and Grand you are and I am Your bondman, unlucky and indigent and You are self-sufficient and praise-
worthy  I am Your worthless bondman. O` Allah! Bestow Your blessings on Mohammad and his progeny and favour me in my ignorance 
and with Your might in my weakness O` the and Mighty.  O` Allah I Bless Mohammad and the successors from his Progeny and be You 
sufficient for me in my worries about the Worldly affairs and those of the Hereafter O` the Most Merciful. 
 

        وٱبنِه علي بنِ محمد ٱلْمنْتَجبِ        محمد بنِ علي ٱلثَّانِي         لُك بِٱلْمولُودينِ في رجبٍ سااَللَّهم إنِّي ا4)4)4)4)    

لُك سؤالَ مقْتَرِف ساا            وفيما لَديه رغب                يا من إِلَيه ٱلْمعروف طُلب        ٱلْقُربِتَقَرب بِهِما إِلَيك خَير وا
لُك يسا    ومن ٱلرزَايا خُطُوبه        فَطَالَ علَىٰ ٱلْخَطَايا دؤوبه        وثَقَتْه عيوبهوا        وبقَتْه ذُنُوبهقَد ا        مذْنِبٍ 

نْتَ فَا                وٱلْعفْو عما في رِبقَته                ومن ٱلنَّارِ فَكَاك رقَبته                    وٱلنُّزُوع عنِ ٱلْحوبة        وبةوحسن ٱلا            وبةَٱلتَّ
ن تَتَغَمدنِي في ا        ووسائلك ٱلْمنِيفَة             لُك بِمسائلك ٱلشَّرِيفَةساوا اَللَّهم     مله وثقَتهعظَم امولاَي ا

ةعاسو نْكم ةمحرِ بِرهٰذَا ٱلشَّه     ةمنِعو ةازِعنَفْسٍ         وا وا بِمزَقْتَهر ةنُزُولِ إِلَىٰ          قَانِع ةرافلِّ         ٱلْححمو 
ةرا          ٱلآخمو يه هإِلَي ةٌصَائر 


